
                                                          Zápis  
z 8. veřejného zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 

ze dne 7.9. 2011 
 

Zasedání bylo zahájeno v 18.07 hod. 
Přítomni:  Ing. Petr Andres, Ing. Ondřej Mika, Mgr. Jana Novotná,  RNDr. Jana Plamínková, Ing. Simona 
Strauchová, Doc. Ing. Petr Pick, RNDr. Petr Sztacho, Mgr. Lenka Kudláková, Milena Hollmannová, Ing. Petr 
Harna 
Neomluven: Ing. Václav Vorlíček 
   
Zasedání zahájila a řídila  RNDr. Jana Plamínková.  
 
K bodu 1) programu  
Do návrhové  komise byli navrženi  p. Pick, a p. Mika: zvoleni jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi p. Andres a pí Kudláková:  zvoleni jednohlasně  
Program : 
1.       Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
2.       Zpráva starostky a předsedů komisí 
3.       Smlouvy 
4.       Chodník na Barrandov 
5.       Zřízení organizační složky 
6.       Dary 
7.       Rozpočtové úpravy 
8.       Různé 

 
Program  byl schválen jednohlasně. 
 
V 18:10 hodin se dostavila pí Milena Hollmannová. 
 
K bodu 2) programu – zpráva starostky a předsedů komisí 
Informace starostky: 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí občané, 
dovolte, abych vás po letní přestávce opět seznámila s novinkami v naší městské části.  
Jako každé léto bylo i to letošní ve znamení výstavby. Jak dobře víte, nadále a podle harmonogramu pokračuje 
výstavba kanalizace i plynu. V současné době se dokončuje výstavba kanalizace v ulicích  K Rozmezí, Ke 
Štěpcům, K Rozvodně a K Váze. Další ulice by se měly v nejbližších týdnech asfaltovat (Granátová, Na 
Korálově, K Rozvodně). Během léta byla dokončena kanalizace a byl položen plyn v ulici K Lochkovu a v celé 
této ulici byl položen nový asfaltový koberec. Bohužel vlivem špatného zhutnění některých přípojek tam došlo 
k propadům, které budou opraveny. Od srpna je uzavřena ulice Ke Smíchovu, kde se pokládala kanalizace a 
kromě toho se tam dělá též zokruhování  vodovodu a pokládá se plyn. Tato uzavírka bude trvat do poloviny 
listopadu. V brzké době dojde k dalšímu pokračování výstavby kanalizace v ulici  Sportoviště. Od října se začne 
budovat kanalizace v ulici Na Kraji a  v jižní části ulice Na Korálově.  
Vzhledem k tomu, že se podařilo dosáhnout dohody s majiteli pozemků jižně od ulice na Přídole, je možné 
konečně začít vyřizovat stavební povolení pro tuto poslední etapu výstavby slivenecké kanalizace. Stavební 
povolení by mělo být  vydáno do konce letošního roku.  Do konce roku by mělo být též hotové stavební 
povolení na rekonstrukci ulice K Holyni. Samotná výstavba pak bude záviset na přidělených finančních 
prostředcích pro příští rok. 
Ve škole se již dokončuje přeložení topných kanálů, což je věc, která sice nyní výstavbu mateřské školy zdržela, 
ale do budoucna nám velmi pomůže, protože kanály byly ve špatném stavu a znamenaly velké ztráty tepla.  U 
školky ovšem došlo k jiné velké komplikaci: archeologové objevili na staveništi úlomky keramiky údajně 
 z doby bronzové. Výstavba je proto na větší části prostoru zastavena, a to až do doby provedení záchranného 
archeologického výzkumu. Průzkum je velmi finančně nákladný, v současné době probíhají jednání o ceně. 
 Samotný průzkum bude trvat 9 týdnů, ale k tomu se musí připočítat doba na provedení výběrového řízení a 
uzavření smlouvy s archeology. Jde o opravdu nemilou komplikaci, nicméně právo je na straně archeologů. 
Škola se dočkala nového vybavení do kuchyně – nový sporák, varná stolička, dvě lednice, myčka nádobí a 
škrabka na brambory nahradily dosavadní, již vysloužilé přístroje.  
Z akcí, které investuje naše městská část, již skončila rekonstrukce ulice Višňovka. Z ulice v havarijním stavu se 
stala nyní slušná komunikace, která je ovšem stále velice úzká, zvláště v jižní části. Do konce října se tam 



testuje dvousměrný provoz. Mimochodem, vpustě dešťové kanalizace vydržely v ulici asi týden, pak je někdo 
ukradl. Dali jsme také  opravit výtluky v ulicích Granátová a Nefritová, kus pěší cesty ke hřbitovu a provedli  
jsme různé drobné opravy na komunikacích.  Dali jsme též  opravit sloupky a zábradlí podél cesty k vlakovému 
nádraží v Holyni. Šlo o velmi pracnou akci s velkým podílem ruční práce, nicméně cesta nyní vypadá pěkně a 
upraveně.  
Po dohodě s odborem městského investora zde probíhá  již od loňska akce, jejímž cílem je doplnit osvětlení 
v naší městské části tam, kde zatím chybí. V loňském se připravovaly projekty, v letošním jednotlivé úseky 
postupně získávají stavební povolení. Stavební  povolení již má  ulice Ve Smrčině, pěšina k podchodu v ulici 
K Barrandovu, ulice Višňovka, ulice K Homolce, pěší cesta podél Vrutice. Realizace bude záležet na získání 
finančních prostředků, ale snad se aspoň část podaří udělat již na podzim. Získání stavebního povolení na 
„Prašandě“ mezi Holyní a Barrandovem, kde je osvětlení extrémně potřebné, závisí v plné míře na tom, zda 
soukromí majitelé pozemků podél této cesty dají k akci souhlas. Většina z nich již souhlas dala, nyní se čeká na 
vyjádření několika posledních majitelů.  
Pokračují práce na zateplování bytovky č.p. 462 a na výměně střešní krytiny na tomto objektu.  
Na hřišti Za Farou již stojí zbrusu nová lanová pyramida. Pevně doufám, že se dětem bude líbit. Na hřiště ještě 
letos přijde altán, který si vyžádali rodiče dětí kvůli tomu, že tam chybí stín. Tím bude hřiště kompletní, protože 
na daný prostor se už více prvků nevejde. Počátkem září bude namontováno po celém Slivenci i v Holyni  větší 
množství nových košů s pytlíky na psí exkrementy. Chci věřit, že koše pomohou zvýšit čistotu v obci. Do 
budoucna by ke zvýšení čistoty mohlo napomoci  také získání čisticího vozu se zametací nástavbou a kropičkou, 
což by nám umožnilo výrazně zvýšit četnost úklidu komunikací. Před několika dny jsme podali žádost o dotaci 
na tento vůz ze Státního fondu životního prostředí  a nyní nám nezbývá než s napětím čekat, zda dotace vyjde.  
Přívalový liják v pátek dne 19. 8. způsobil v obci poměrně značné škody. Na hřbitově došlo pádem větví k 
poničení několika náhrobků ( uhradí pojišťovna), na modrém pavilonu školy k poničení střechy (reklamujeme u 
stavební firmy) a k zatopení sklepa (budeme muset řešit odvodnění areálu). Nejhorší byla ale situace  v Holyni, 
kde se přívalový proud valil zcela nekontrolovatelně z polí nad obcí do centra a zaplavil přitom i několik dvorů 
a zahrad.  Vzhledem k tomu, že pole jsou již na území Prahy 5, snažíme se tento  problém řešit ve spolupráci 
s Prahou 5. Vyzveme k řešení též majitele pozemků. Jisté ale je, že řešení nebude ani jednoduché, ani levné.  
V posledních měsících probíhaly intenzivní  práce na rekonstrukci volnočasového centra Švestka tak, aby mohlo 
být otevřeno podle plánu dne 9. 9. 2011. Tento den tam bude probíhat zápis do četných kursů. Věřím, že 
centrum rozšíří možnosti smysluplného trávení volného času pro děti, mládež i dospělé ze Slivence i z Holyně.  
Jana Plamínková 
 
Mgr. Kudláková – kulturní komise – byla to  výzva, když zastupitelé rozhodli, že 1. patro Zelené kavárny se 
bude využívat pro účely Volnočasového centra. Celé léto pracovala kulturní komise, část vedení rodinného 
centra, které zde funguje již 2 roky, a vedení obecního divadélko  na jeho rekonstrukci. Nejdůležitější byla  
plynofikace centra a  další menší stavební úpravy. Získali jsme přes 20 lektorů, máme v nabídce 30 kurzů nejen 
pro děti malé a školou povinné, ale také pro středoškoláky a otvíráme i jazykovou školu, kde máme zajištěno 
vyučování němčiny, angličtiny, francouzštiny, ruštiny a španělštiny. Informace najdete také na našich webových 
stránkách. Přihlásit se můžete přijít v pátek 9. 9. 2011 od 10 – 17,00 hodin nebo v sobotu 10. 9. 2011 na 
Sliveneckém burčáku, na který vás tímto také zvu. 
 
Ing. Andres – stavební komise se během prázdnin nesešla 
 
V 18:20 přišel na veřejné zasedání pan Ing. Petr Harna 
 
Doc. Ing. Pick – komise  pro životní prostředí - komise se sešla po delší době a jednala  o tom, jak vypadá 
situace s měřením hluku v MČ, osobně provedl měření p. Pick hlukoměrem zakoupeným MČ a zjistil, že 
hladina hluku zde naměřená je hluboko pod normou, nelze tedy očekávat, že na základě i akreditovaných měření 
by se daly očekávat výrazně vyšší hodnoty. 
 
Pí Hollmannová – finanční výbor - byla naplánovaná na květen kontrola ve škole, ale vzhledem k tomu, že 
tam probíhala rekonstrukce účetnictví, bude se muset plán práce výboru přehodnotit.  
 
Ing. Mika - kontrolní výbor - provedl kontrolu účetnictví ve škole, nová účetní má k 30. 9. 2011 proúčtovat 
zjištěné rozdíly a až z výkazů za toto období budeme mít obraz o stavu účetnictví a o hospodaření ve škole. 
Výkazy dostaneme 12. října a ve 2. polovině října provedeme kontrolu účelovosti čerpání prostředků od 
zřizovatele. Naše MČ ročně přiděluje škole  1 800 000 Kč. KV dále provede kontrolu čerpání mimořádných 
dotací. 
 



K bodu 3) programu – Smlouvy 
-prodej pozemku p.č. 1895/2 o výměře 8 m2

Usnesení č. 95/8/2011 – přijato jednohlasně 

 odděleného z pozemku p.č. 1895 v k.ú. Slivenec za cenu 10.890,- 
Kč  ŘSD ČR 

 
-prodej části pozemku p.č. 1738/1 v k.ú. Slivenec o výměře cca 130 m2

Usnesení č. 96/8/2011-přijato jednohlasně 

 za cenu 4.720,- Kč panu Františku 
Kopovi a pí Kateřině Štenclové 

 
-věcné břemeno pro užívání pozemku p.č. 1705/1 v k.ú. Slivenec za účelem provozování kabelového vedení 
1kV se spol.  PREdistribuce a.s. 
Usnesení č. 97/8/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 4) programu – Chodník na Barrandov 
- ZMČ Praha-Slivenec souhlasí s úhradou 40% nákladů na vybudování bezbariérového pěšího propojení mezi 
Slivencem a Barrandovem. Předpokládaná cena celé investiční akce je 3 450 000 vč. DPH. 
Usnesení č. 98/8/2011 -  přijato jednohlasně 
 
K bodu 5) programu – Zřízení organizační složky 
-zastupitelstvo zřídilo v souladu s § 89, odst. 1) zák. č. 131/2000 Sb. o hl. městě Praze, v platném znění, 
organizační složku -Volnočasové centrum, a schválilo znění jeho zřizovací listiny. 
Usnesení č. 99/8/2011 – přijato jednohlasně 
 
-upravené znění Organizačního řádu Úřadu MČ Praha-Slivenec 
Usnesení č. 100/8/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 6) programu – Dary 
-navýšení rozpočtu o 10 tis. Kč od firmy Krakonošovo s.r.o. Dar je poskytnut pro účel financování vybavení 
Sliveneckého klubu Švestka. 
Usnesení č. 101/8/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 7) programu – rozpočtové úpravy 
-rozpočtové úpravy dle tabulky, která je nedílnou součástí usnesení 
Usnesení č. 102/8/2011 – přijato jednohlasně 
 
K bodu 8) programu – různé 
-zastupitelstvo schválilo mimořádnou  odměnu ve výši 20 tis. Kč místostarostce Mgr. Lence Kudlákové za 
aktivity spojené se vznikem volnočasového centra. 
Usnesení č. 103/8/2011 – přijato 8 pro, 1 zdržení 
 
V  18,40 hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 
 
Zapsala: B. Růžičková    ……………………………… 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Lenka Kudláková       ……………………………….    

                        

    Ing. Petr Andres                  ….…………………………… 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. J. Plamínková    ……………………………….. 
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